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W odpowiedzi na Pani zapytanie z dnia 15 października 2019 r. dotyczące wykonania  oświe-

tlenia oraz budowy chodnika przy ulicy Bocznej uprzejmie informuję, że w pierwszej kolejności należy

dokonać szczegółowej analizy możliwości wybudowania chodnika wraz z oświetleniem. Ze względu

na zwartą zabudowę i wąską działkę drogową Miejski Zarząd Gospodarki Komunalnej może nie mieć

możliwości technicznych wykonania tej inwestycji. 
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